
Palestinerne har seg selv å takke!

De har latt Hamas vokse frem som organisasjon. Hamas har skapt situasjonen 
gjennom å bombe Israel. 
Dette betyr ikke at Israel kan frikjennes i sammenhengen! Det betyr ikke at 
gjengjeldelse er det riktige svaret. Tvert imot! Det avler bare mere vold. 

Det beste palestinerne kan gjøre er å kvitte seg med Hamas.  Det blir ikke lett, 
men det må være det eneste riktige.

Israel må selvsagt forsvare seg men bør  droppe gjengjeldelser og la 
palestinerne ta ansvar og rydde opp i Hamas selv. 

Verdenssamfunnet inklusiv USA må vite å sette Israel på plass. Umiddelbar 
opphør av militær aktivitet i Gaza. Samme beskjed må Hamas få!


